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אשר פרדמן: חשוב לנו להציב מראש את הקווים האדומים. אם מדינה פלשתינית היא קו אדום

מבחינת ישראל במהלך קידום הסכמים חדשים – חשוב להניח הכול על השולחן. אנחנו צריכים

ואנשיו הבינו תמיד את הצרכים הביטחוניים להתעקש על הנושאים הללו, כי עד היום טראמפ 

של ישראל ולא פעלו באופן מנוגד להם. אם הדברים יוסברו כמו שצריך ויהיו על השולחן, אני

לא חושב שהדבר הזה ישתנה.

הראיון פורסם בערוץ 7, בתאריך 14.11.2024.
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